
Protokół nr 22/2016

posiedzenia Komisji Sfery Społecznej

Rady Miasta Luboń

z dnia 16 marca 2016 r.

Posiedzenie  rozpoczęło się o godz. 17 00, zakończyło o godz. 17 50

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr 1 ]

Przewodnicząca  KSS  sprawdziła  prawomocność  posiedzenia  (quorum)  i  zaproponowała

następujący porządek obrad:

1. Otwarcie połączonych Komisji Sfery Społecznej i Komisji Organizacyjno Prawnej;
2. Wolne głosy i wnioski;
3. Przyjęcie protokołu nr 21

Ad. 1

          Przybyłych na posiedzenie połączonych komisji: Sfery Społecznej i Organizacyjno –

Prawnej powitali przewodniczący p. Dorota Franek i Paweł Wolniewicz.

Przewodnicząca  KSS  radna  Dorota  Franek  zwróciła  się  do  dyrektor  MOPS  p.  Jolanty

Pieprzyckiej o zapoznanie z przygotowaniami do programu ,,500+’’.

P. Jolanta Pieprzycka:

Ośrodek będzie  realizował  ten program i  jest  na to  przygotowany.  Zostało zatrudnionych

dwóch dodatkowych pracowników, którzy od kwietnia będą zatrudnieni. Pracownicy ci mają

doświadczenie  –  pierwszy  ma  doświadczenia  w  świadczeniach  rodzinnych,  a  drugi  był

pracownikiem socjalnym. 

Pieniądze  na  wypłaty  mają  spływać  do  połowy  każdego  miesiąca.  Jeszcze  w  kwietniu

powinny  być  pierwsze  przelewy.  Wielu  korzystających  ze  świadczeń  nie  podaje  konta,



dlatego będzie potrzeba wypłat w ośrodku. Wypłaty w kasie są podzielone na trzy dni – tak

aby dziennie nie przekraczać 30 tys. zł. Prowadzę rozmowy z bankiem, żeby realizować to

przez  karty płatnicze.

Radny Łukasz Budzyński – czy nowi pracownicy są opłacani w ramach programu, czy z

budżetu miasta?

P.  Jolanta  Pieprzycka  –  wszystko  co  związane  z  programem  jest  opłacane  z  pieniędzy

ministerstwa. Na wszystko mamy 2% od całości przelewanych pieniędzy. Zakupiłam także

dodatkowy komputer, ale wciąż brakuje nam oprogramowania.

Radna Dorota Franek – ile jest rodzin do wypłat programu?

P. Jolanta Pieprzycka – szacujemy na 2,5 – 3,5 tys. rodzin. Ale zobaczymy.

Radna Magdalena Patej – co zawiera wniosek?

P. Jolanta Pieprzycka – (przekazując wzór) jest dosyć czytelny i łatwy do uzupełnienia. Jest

już dostępny na stronach internetowych.

Radny Michał Szwacki- czy już można pobierać wnioski?

P. Jolanta Pieprzycka – tak, już można, ale lepiej przyjść do ośrodku, tu pracownicy udzielą

wszelkich odpowiedzi.

Radny Łukasz Budzyński –czy jest potrzebny PIT? Czy alimenty wlicza się do dochodów –

nawet w przypadku zasądzonych, a nie ściągniętych?

P. Jolanta Pieprzycka – nie, wystarczy tylko oświadczenie o dochodach.  Co do alimentów, to

są wliczane zgodnie z oświadczeniem. Jeśli nie są ściągane, to potrzebne jest zaświadczenie

od komornika.

Radny Piotr Izydorski – co z systemem, podobno jest nieudolny? Czy pozwoli na uniknięcie

podwójnych wniosków w dwóch miejscach?

P. Jolanta Pieprzycka – ośrodki wymieniają się oświadczeniami, więc nie powinno dochodzić

do takich sytuacji.  

Dodatkowo mamy 4 punkty przyjmowania wniosków. Od 1 do 15 kwietnia ośrodek będzie

czynny do godz. 18:00, potem zobaczymy.



Radna Dorota Franek – czy nie można wystąpić o dodatkowe zatrudnienie pracownika? Czy

na pewno jesteśmy przygotowani? Obawiam się jednak, że nie.

 P. Jolanta Pieprzycka – tak, jesteśmy przygotowani.

Radna Katarzyna Frąckowiak – czy wnioski trzeba ponawiać?

P. Jolanta Pieprzycka – tak, w następnym okresie świadczeń rodzinnych.

Radny Paweł Andrzejczak – od złożenia wniosku ile trzeba maksymalnie czekać? Czy jest

jakiś system składania wniosków np. ,,numerki’’?

P. Jolanta Pieprzycka – maksymalnie 3 miesiące na wydanie decyzji. Jeśli chodzi o system, to

nie ma takiej potrzeby. Są dodatkowe osoby do pracy, informacje w ośrodku i powiadomieni

ci, którzy korzystają ze świadczeń rodzinnych.

Burmistrz Mateusz Mikołajczak – co w przypadku ewentualnych kolejek? Jak je rozładować?

Nie możemy dopuścić do takich sytuacji.

P. Jolanta Pieprzycka –nie powinno być takich sytuacji, dużo osób na 2 i kolejne dzieci złoży

wnioski elektronicznie.

Radny Michał Szwacki – dlaczego zostały zatrudnione tylko dwie osoby, a nie więcej?

P. Jolanta Pieprzycka – to moja decyzja, łatwiej zatrudnić, niż potem zwolnic.

Radna Teresa  Zygmanowska – trzeba  złożyć  zaświadczenie  o dochodach – jak  będzie  to

weryfikowane?

 P. Jolanta Pieprzycka – m.in.  za pomocą programu Empatia.

Radna Dorota Franek – bardzo fajny pomysł z dodatkowym miejscem w Ośrodku Kultury –

czy nie dobrze by było pomyśleć o jeszcze jednym np. w Straży Pożarnej, czy Domu Senior

Wigor?

P. Jolanta Pieprzycka – Luboń to nie Poznań. To co mamy wystarczy. W razie czego będziemy

szybko  reagować. Rozdając żywność przyjmujemy nawet jednego dnia ponad 300 osób. 

Radna Teresa Zygmanowska – czy wnioski są numerowane?

P. Jolanta Pieprzycka – tak, podlegają numeracji.



Przewodnicząca KSS Dorota Franek podziękowała p. dyrektor za przyjście i odpowiedzi na

wszystkie pytania radnych.

Ad. 2

----------------------------------

Ad. 3

Przebieg głosowania nad protokołem nr 21/2016:

za- 6

przeciw – 0 

wstrzymało się – 0

       Sekretarz                                Przewodniczący

Michał Szwacki                                   Dorota Franek


